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Utveckling av bryggor m.m. vid Lilla Sickla

Svar på två medborgarförslag

Förslag till beslut
Skarpnäcks stadsdelsnämnd beslutar följande:

Förvaltningens förslag till svar godkänns.



Tjänsteutlåtande
Dnr SKA 2020/101

Sida 2 (2)

Skarpnäcks stadsdelsförvaltning
Staben

Björkhagsplan 6
Box 5117
121 17 Johanneshov
Växel 08-508 150 00
Fax 08-508 15 099
skarpnack@stockholm.se
stockholm.se

Bakgrund
Vid stadsdelsnämndens sammanträde 2020-04-23 anmäldes två 
medborgarförslag om hur platsen där det nu nedbrunna 
kajakförrådet låg vid Lilla Sickla kan utvecklas med längre bryggor, 
trädäck, grillplats och cykelställ. Stadsdelsnämnden beslutade att 
överlämna medborgarförslagen till förvaltningen för beredning.

Ärendets beredning
Ärendet har beretts inom stadsdelsdirektörens stab och behandlats i 
förvaltningsgrupp 2020-05-07.

Synpunkter och förslag
Förvaltningen instämmer i att området intill Lilla Sickla gård vid 
Sicklasjön kan utvecklas, men det är frågor som inte enbart 
förvaltningen beslutar om och som behöver utredas. Allt fler 
människor söker sig ut i våra naturområden och förvaltningen har 
kontakter med andra berörda förvaltningar för att platsen ska vara 
välskött och inbjuda till besök.

När det gäller att anlägga en längre brygga alternativ ytterligare en 
brygga och ett trädäck är detta åtgärder som förvaltningen måste 
söka dispens från strandskyddet för och även ett reservatstillstånd 
då platsen är belägen inom ett naturreservat. Förvaltningen kommer 
att undersöka möjligheten att få dispens från strandskyddet för 
anläggande av bryggor och/eller trädäck.

När det gäller grillplats så har förvaltningen redan planerat för att 
anlägga en sådan med sittplatser i nära anslutning till den ovan 
nämnda platsen. Arbetet kommer genomföras under våren. 
Förvaltningen kommer även se över möjligheten att sätta upp ett 
cykelställ. 

Beträffande den nedbrunna byggnaden (kajakförrådet) som staden 
genom fastighetskontoret ägde och en förening hyrde har det ännu 
inte fattats beslut om det ska byggas upp på platsen eller inte. Det är 
en betydelsefull fråga för hur platsen i framtiden kan utvecklas. 
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